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Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján „Mikorra várható a tanyák villamos energiával történ ő
ellátására pályázatok kiírása?„ címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József földm űvelésügyi é s
vidékfejlesztési miniszter úrnak.

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajnálatosnak tartom, hogy a XXI. századi Európában még foglalkozni kell olyan kérdéssel mint a tanyá k
villamos energiával történő ellátása. Pedig ez élő probléma Magyarországon legalább is biztosan az .
Választókerületemben is jó néhány tanyán élő család vár még erre az alapszolgáltatásra.

Tudomásom szerint az Új Magyarország Vidékfejlesztési Program „A mez őgazdaság és az erdészet
fejlesztéséhez és korszerűsítéséhez kapcsolódó infrastruktúra 1 . 2. 5 .6-os alintézkedése , valamint az UMVP III .
intézkedés csoport „A vidéki gazdaság és lakosság számára nyújtott alapszolgáltatások” intézkedésén belül a
tanyavillamosítás részterület címszó alatt megjelen ő pályázatok fognak lehetőséget biztosítani a probléma
megoldására .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy fenti információim helytállóak-e, ill . mikorra várható a pályázatok kiírása?

Tápiószentmárton, 2008 . február 08 .
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